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KORTE TERUGKOPPELING 

COMMISSIE RUIMTE/BURGER EN BESTUUR 
 

 

Datum vergadering 

31 mei 2018 

  Locatie 

Raadzaal gemeentehuis 

Aanvang 

19.30 uur 

Sluiting 

23.00 uur 

Voorzitter 

Mevr. P.D.A.M. Koek-Baks 

 Griffier 

Mevr. A.A. Swets 

  

 

Gemeentelijk Rioleringsplan (GRP) 2018-2022 (2018/33) 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

Natuurlijk Belang overweegt een amendement over het tarief van de rioolheffing. 

 

Jaarstukken 2017, Eerste Voortgangsrapportage 2018 en Begroting 2019 Duo+ 

(2018/45) 

Burgemeester Langenacker doet de volgende toezeggingen: 

 Schriftelijk antwoord geven op de passage in de voortgangsrapportage Duo+, pa-

gina 4, waarin gesteld wordt dat het ‘steeds moeilijker’ wordt om effectief te stu-

ren op K3 en de opgedragen taakstelling. (GL) 

 Een aantal vragen schriftelijk beantwoorden. (CDA, PvdA) 

 

Vragen CDA: 

- In het raadsvoorstel wordt genoemd dat het ziekteverzuim in april 2018 aanmerkelijk is 

gedaald. Tot hoeveel is dit, en hoe heeft zich dit voortgezet in mei.  

- Raadsvoorstel blz. 2, 10 regel van boven:  Wat is de duiding van de afkorting ‘ENSIA” ?  

- Raadsvoorstel blz. 2, tabel midden op de pagina:  Er staat dat voor Ouder-Amstel voor 

meerkosten DUO reeds voor 478.474 rekening is gehouden. Wij nemen aan dat hiermee 

bedoeld wordt onze vastgestelde begroting 2018 en geen andere stukken. Klopt deze 

stelling?  

- Raadsvoorstel blz. 2:  onder de tabel uit de vorige vraag wordt de opmerking gemaakt 

dat er nog een bijdrage komt uit het Gemeentefonds ter compensatie van cao stijging 

van de salarissen. Wanneer is hier meer zicht op en is al een eerste indicatie te geven 

omtrent de omvang hiervan?  

- Jaarstukken 2017:  De controle door de accountant is nog niet afgerond. Waneer ver-

wacht u dat dit wel het geval is en hoe gaat u de Raad informeren hierover en met name 

als deze controle leidt tot aanpassingen in de cijfers? Kunnen wij bij wijzigingen opnieuw 

mogelijk een zienswijze indienen?  

- Jaarstukken 2017, blz. 22, 5e regel van onderen:  Gesteld wordt dat er mondelinge 

overeenstemming is met de Belastingdienst over de verdeelsleutel van de DUO kosten 

naar de gemeenten. Waarom is die er niet schriftelijk?  

- Jaarstukken 2017:  Voor het project ‘Slimmer Verbinden’  is een bestemmingsreserve 

gevormd. Kunt u aangeven of deze naar de huidige inzichten voldoende is om dit project 

ook geheel uit te kunnen voeren?  

- Begroting 2019, blz. 25, blokje 9 (kosten langdurig zieken in risicoanalyse):  Volgens 

ons klopt de uitkomst van 300 niet als product van kans en impact. Bij gemiddelde im-

pact en zeer grote kans komen wij uit op 140. De uitkomst 300 zou wel kloppen als ook 

de impact op groot zou zijn gezet (hetgeen ons logisch lijkt). Klopt onze redenering?  

- Begroting 2019, , blz. 33, 35 en 37:  Wij zien drie verschillende getallen waar wij ei-

genlijk dachten hetzelfde getal te zien (alle in de kolom 2019). Wij doelen op het getal 

25.996 (totale lasten op blz. 33), de som van de structurele lasten en incidentele lasten, 

24.596, opgenomen op blz. 35 en het getal 25.776 totaal partnerbijdrage op blz. 37. 

Kunt u de reden voor deze verschillen aangeven? 

 

 

 



 2 

Vragen PvdA: 

- Er heeft een inventarisatie plaats gevonden betreffende het - vrij - hoge ziekteverzuim 

in de organisatie. Wat is - n.a.v. de inventarisatie en analyse - de belangrijkste conclu-

sies? 

- Zijn er al ziekteverzuimcases die langer dan 52 weken zijn?  

- In welke categorie - leeftijd cohorten - doen de meeste knelpunten zich voor? 

- Welke acties - intern en/of extern - worden er ondernomen om het het hoge verzuim 

aan te pakken om op de norm van 5% komt? 

- Zijn er al effecten te melden naar aanleiding van de genomen acties? 

- De samenwerkingsvorm in de organisatie - DUO+ - is geëvalueerd in het kader 

'koers/richting 2018'. Wat heeft deze evaluatie opgeleverd? Wat zijn de belangrijkste 

conclusie(s) en aanbevelingen? 

- Wat zijn de bedrijfsmatige activiteiten op basis van de aanbevelingen van de evaluatie? 

 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

De PvdA overweegt een amendement of motie om het bestuur van de Duo+-organisatie 

meer handvatten te geven om de organisatie te kunnen sturen. 

De VVD overweegt een voorstel om meer zicht te krijgen op het proces richting harmoni-

satie. 

GroenLinks overweegt om (samen met andere fracties) een zienswijze in te dienen. 

 

Vervanging kunstgras sportpark Wethouder Koolhaasweg (2018/34) 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

De fractie Ouder-Amstel Anders wil graag het RIVM-onderzoek afwachten. 

 

Jaarstukken Groengebied Amstelland 2018 (2018/37) 

Burgemeester Langenacker doet de volgende toezegging: 

 Een aantal vragen schriftelijk beantwoorden. (OAA, CDA) 

 

Vragen OAA: 

- Op p. 30 wordt aangegeven dat er in de zomermaanden ondercapaciteit is op het toe-

zicht, hoe zit het dan met de handhaving en veiligheid in het gebied? 

- Op p. 23 staat een aantal uitgaven genoemd, waarschijnlijk groenwerkzaamheden, 

waarom worden deze uitbesteed en niet door het Groengebied zelf uitgevoerd? 

- Het Groengebied probeert meer geld te genereren via evenementen, daarbij wordt een 

bedrag van Euro 115.000,- genoemd, hoeveel blijft daarvan over, omdat er ook kosten 

vanaf gaan? 

 

Vragen CDA: 

- Wat gaat het Groengebied doen om de waterkwaliteit van de Ouderkerkerplas te verbe-

teren? 

- Is het Groengebied bereid extra budget beschikbaar te stellen voor onderzoek en een 

oplossing om de waterkwaliteit van de Ouderkerkerplas te verbeteren? 

 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Plan van aanpak Kwaliteitscriteria 2.1 Vergunningen, toezicht en handhaving 

(2018/40) 

Het college doet de volgende toezegging: 

 Een aantal vragen schriftelijk beantwoorden. (CDA, OAA) 

 

Vraag CDA: 

- Raadsvoorstel (kosten en verdeelsleutel):  Zijn de bedragen, zoals opgenomen in de 

tabellen al opgenomen in de begroting 2018 en hoe schat u het risico in dat teruggeval-

len moet worden op een 50/50 verdeling tussen Uithoorn en Ouder-Amstel, waardoor het 

voor Ouder-Amstel duurder uitpakt? 
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Vragen OAA: 

- Deze zal OAA nog indienen. 

 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Concept statuten Stichting Florente (2018/38) 

Wethouder Van der Weele doet de volgende toezegging: 

 Een aantal vragen schriftelijk beantwoorden. (PvdA, CDA) 

 

Vragen PvdA: 

- Als werknemers van het openbaar onderwijs en het christelijk onderwijs in een ge-

meenschappelijke stichting zitten en dus een gemeenschappelijke werkgever hebben, 

kan het dus zo zijn dat in voorkomende gevallen een werknemer van een school voor 

openbaar onderwijs gedwongen wordt over te stappen naar een school voor christelijk 

onderwijs en vice versa als die werknemer op de ene school boventallig wordt en er een 

vacature is op een andere school binnen de stichting. Allerminst een fictief voorbeeld. 

Is deze mogelijkheid bekend aan het college? En is dit besproken met de betrokken 

werknemers van De Grote Beer? 

- Kan de wethouder ons bevestigingen dat de stichting Spirit - momenteel - een gezonde 

financieel stichting is, zodat een fusie tussen de besturen niet tot nadelige gevolgen leidt 

voor 'De Grote Beer' en voor onze gemeente? 

- Mocht er na de fusie toch wat 'lijken' uit de kast komen, wat kan de gemeente nog voor 

acties ondernemen? 

 

Vraag CDA: 

- De reden dat er in het recente verleden relatief intensief in onze Raad over de fusie-

partner Stichting Primair werd gesproken was de zwakke financiële positie van deze 

stichting. Wij missen bij de gevoegde stukken een document over de financiën van de 

nieuwe stichting. Iets waaruit te zien zou zijn wat de vermogensomvang is in relatie tot 

de exploitatiedoorloop en een indicatie van de verwachte financiële exploitatie over bij-

voorbeeld de eerste 3 jaar (wat in het onderwijs ook standaard aan OCW moet worden 

gerapporteerd). Is een dergelijk document beschikbaar en als dit zo is, zien wij dit graag 

bijgevoegd. 

 

Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Jaarstukken Vervoerregio 2018 (2018/36) 

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Jaarstukken 2017, begroting 2019 en meerjarenraming 2019-2022 Omgevings-

dienst Noordzeekanaalgebied (2018/32) 

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

GR OGZ Amstelland (GGD): jaarrekening 2017, actualisatie 2018 en begroting 

2019 (2018/21) 

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Jaarstukken Amstelland-Meerlandenoverleg 2018 (2018/35) 

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Ontwerpprogrammabegroting 2019, actualisatie 2018 en Jaarrekening 2017 

Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland (2018/41) 

Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering op 14 juni 2018. 

 

Overige punten 

Op de vraag van Natuurlijk Belang om op de website aandacht te geven aan de AVG, 

doet burgemeester Langenacker de toezegging dit op te pakken. 


